

Parental Registration Statement

(School District Letterhead)

Student Name _____ Date of Birth _____ Grade _____

Parent or Guardian Name _____

Address _____

Telephone Number _____

Pennsylvania School Code §13-1304-A states in part “Prior to admission to any school entity, the parent, guardian or other person having control or charge of a student shall, upon registration provide a sworn statement or affirmation stating whether the pupil was previously or is presently suspended or expelled from any public or private school of this Commonwealth or any other state for an action of offense involving a weapon, alcohol or drugs, or for the willful infliction of injury to another person or for any act of violence committed on school property.”

Please complete the following:

I hereby swear or affirm that my child was _____ was not _____ previously suspended or expelled , or is _____ is not _____ presently suspended or expelled from any public or private school of this Commonwealth or any other state for an act or offense involving weapons, alcohol or drugs, or for the willful infliction of injury to another person or for any act of violence committed on school property. I make this statement subject to the penalties of 24 P.S. §13-1304-A(b) and 18 Pa. C.S.A. §4904, relating to unsworn falsification to authorities, and the facts contained herein are true and correct to the best of my knowledge, information and belief.

<p>If this student has been or is presently suspended or expelled from another school, please complete:</p> <p>_____</p> <p>Name of the school from which student was suspended or expelled</p> <p>_____</p> <p>Dates of suspension or expulsion: (Please provide additional schools and dates of expulsion or suspension on back of this sheet.)</p> <p>_____</p> <p>Reason for suspension/expulsion (optional)</p>
--

(Signature of Parent or Guardian)

(Date)

Any willful false statement made above shall be a misdemeanor of the third degree. This form shall be maintained as part of the student’s disciplinary record.

بيان تسجيل الوالدين

(اسم المنطقة التعليمية)

اسم الطالب _____ تاريخ الميلاد _____ الصف _____

اسم الوالد أو ولي الأمر _____

العنوان _____

رقم التليفون _____

قانون مدارس ولاية بنسلفانيا رقم 13-1304-A § ينص جزئياً على أن "قبل قبول الالتحاق بأي مدرسة وعند التسجيل بها، على والد الطالب أو ولي أمره أو أي شخص يتولى رعايته ومسؤوليته تقديم بيان مشفوع بالقسم أو إقرار يحدد فيه ما إذا كان الطالب قد أوقفته أو فصلته سابقاً أو حديثاً أي مدرسة عامة أو خاصة في الكومونولث أو في أي ولاية أخرى بسبب ارتكابه عمل إجرامياً يتضمن استخدام السلاح أو الكحوليات أو المخدرات أو بسبب إلحاقه الأذى المتعمد بالغير أو ارتكابه لأي عمل من أعمال العنف داخل الحرم المدرسي" يُرجى إكمال الآتي:

أقسم أو أقر بموجب هذا البيان أن طفلي أوقف أو فصل _____ لم يوقف أو يفصل _____ سابقاً أو أوقف أو فصل _____ لم يوقف أو يفصل _____ حديثاً من أي مدرسة عامة أو خاصة في الكومونولث أو في أي ولاية أخرى بسبب ارتكابه عمل إجرامياً يتضمن استخدام السلاح أو الكحوليات أو المخدرات أو بسبب إلحاقه الأذى المتعمد بالغير أو ارتكابه لأي عمل من أعمال العنف داخل الحرم المدرسي. أقدم هذا البيان مع علمي بالعقوبات المنصوص عليها في الأحكام (b) 13-1304-A و 4904 Pa. C.S.A. 18 المتعلقة بأداء اليمين الكاذبة أمام السلطات وأقر بأن الوقائع الواردة في هذه الوثيقة حقيقية وصحيحة على حد علمي ومعلوماتي واعتقادي.

إذا تم توقيع هذا الطالب أو فصله سابقاً أو حديثاً، يُرجى تكملة ما يلي:

اسم المدرسة التي أوقف أو فصلت الطالب:

تاريخ الوقف أو الفصل:

(يُرجى ذكر المدارس الإضافية وتواريخ الفصل أو الوقف على ظهر هذه الورقة)

سبب الوقف/ الفصل (اختياري)

(التاريخ)

(توقيع الوالد أو ولي الأمر)

تقديم أي بيانات كاذبة أعلاه عن عمد يشكل جُنحة من الدرجة الثالثة. يحتفظ بهذا النموذج كجزء من السجل الانضباطي للطالب.